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Ob e c  Ok ol i čn á  n a  O s tr ov e  

ZÁ PI S NI C A  

z  V I .  z as adnu t i a  Ob e cn éh o  za s tup i t eľ s tv a  ob c e  Ok ol i čn á  n a  Os t ro v e  

konaného v zasadačke obecného úradu v Okoličnej na Ostrove dňa 13. 9. 2019 
 

Prítomní :   
- starosta obce:   Ing. Iveta Feketeová, 
- vedúca úradu:  Ing. Adriana Tóthová, 
- hlavná kontrolórka:  JUDr. Ing. Iveta Némethová, 
- poslanci:  Štefan Antala (od 18:35 hod), Eva Bohosová, Monika 

Csernyánszka, Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. 
Ferdinand Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török  

- hostia: podľa prezenčnej listiny 
 
Priebeh zasadania: 
Zasadnutie prebiehalo od 18:10 hod. do 20:43 hod. 

 Pani starostka obce privítala prítomných poslancov. Skonštatovala, že na zasadnutí OZ 
je prítomných 8 poslancov, teda OZ je uznášania schopné. Prítomných oboznámila 
s navrhovaným programom zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Okoličná na Ostrove, 
ktorý pani poslankyňa Nagyová  navrhla doplniť o „Rozšírenie webovej stránky obce“. Za 
overovateľov zápisnice boli navrhnutí páni poslanci Vidor Olláry a Mgr. Tivadar Török a za 
zapisovateľku Ing. Adriana Tóthová. Pripomienky k programu rokovania a k navrhovaným 
zmenám, ani k osobám overovateľov a  zapisovateľky zo strany prítomných poslancov neboli. 
Obecné zastupiteľstvo program zasadnutia OZ ako aj zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
schválilo jednohlasne uznesením č. 44/2019. 
Program zasadnutia:    

  
1. Zahájenie   
2. Schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice  
3. Interpelácia 
4. Ponuka – rekonštrukcia verejného osvetlenia 
5. Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva v Okoličnej na Ostrove 
6. Zásady hospodárenia s majetkom obce Okoličná na Ostrove 
7. Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v Základnej škole s materskou školou Jánosa Hetényiho s vyučovacím 
jazykom maďarským – Hetényi János Alapiskola és Óvoda v Okoličnej na Ostrove – 
Ekel, v školskom klube a v zariadení školského stravovania 

8. Nákup traktorovej vlečky a priekopového mulčovača za traktor 
9. Spôsob predaja a podmienky predaja nehnuteľnosti parc. č. 877/119 záhrady o výmere 

177 m2 
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10. Prejednanie žiadosti Lucie Mezeyovej – spôsob nakladania s nehnuteľným majetkom 
obce – rodinný dom, súp. č. 59 

11. Informácie starostky 
12. Rozšírenie webovej stránky obce 
13. Záver 

Výsledky hlasovania:                           
prítomní:   8 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 

Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)  

za:               8 (Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)            

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     1 (Štefan Antala) 
 
Ponuka – rekonštrukcia verejného osvetlenia 
Pani starostka privítala prítomných zástupcov firmy GREP Slovakia spol. s r. o., ktorí požiadali 
o možnosť prezentácie na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Odovzdala im slovo, aby 
informovali prítomných o svoje ponuke, týkajúcej sa modernizácie verejného osvetlenia. Slova 
sa ujal pán Ing. Eugen Wirth, ktorý poslancom rozdal pripravenú ponuku spolu s propagačnými 
materiálmi a v krátkosti predstavil firmu, ktorú zastupuje, technológie, s ktorými firma pracuje. 
Následne predstavil ponuku na možnú modernizáciu verejného osvetlenia LED svietidlami. 
Poslancom predložil niekoľko variant možnej realizácie s rôznou výškou očakávanej úspory. 
Uviedol, že ich ponuka zahŕňa aj údržbu počas doby návratnosti, ktorá je cca 12 rokov. 
Obsahom ich projektu je demontáž a výmena existujúcich svietidiel, montáž nových svietidiel, 
prevádzka a údržba verejného osvetlenia, úspora pre obec na elektrickej energii, možnosť 
rozšírenia počtu svetelných bodov v obci, pričom obec bude hradiť iba náklady na elektrickú 
energiu. Usporené prostriedky by boli použité na splácanie investícií počas 12 rokov. 
Po tejto informácii pani starostka poďakovala prítomným za prezentáciu ponuky a otvorila 
diskusiu.  
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil pán poslanec Antala o 18:35 hod. 
V rámci diskusie pani starostka informovala prítomných, že v prípade, ak sa rozhodnú pre 
modernizáciu verejného osvetlenia je potrebné vykonať verejné obstarávanie. Jej slová 
potvrdila aj pani hlavná kontrolórka. Pán poslanec Kucsora navrhol pripraviť prepočet, koľko 
by obec stála výmena žiaroviek na LED a aká by bola úspora nákladov na elektrickú energiu 
po výmene. 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 45/2019. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)               

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0  
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Interpelácia 
V rámci interpelácie pani poslankyňa Csernyánszka uviedla, že v zápisnici zo zasadnutia zo 
dňa 5.6.2019 je uvedené, že jej nepostačovali odpovede na položené otázky, ale do dnešného 
dňa nedostala žiadne písomné vysvetlenie. Vedúca úradu poznamenala, že na danom zasadnutí 
dostala na svoje otázky odpovede, ale ak žiada písomné vysvetlenie, dodatočne jej zašle 
odpovede na otázky týkajúce sa obsahu jednotlivých položiek rozpočtu, ktorých sa týkala 
navrhovaná zmena rozpočtu.  
 
Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva v Okoličnej na Ostrove 
Návrh rokovacieho poriadku bol zaslaný poslancom obecného zastupiteľstva a hlavnej 
kontrolórke obce spolu s pozvánkou. Pani hlavná kontrolórka svoje pripomienky k materiálu 
zaslala emailom všetkým poslancom, pani poslankyňa Csernyánszka predložila „Návrh 
skupiny poslancov k Rokovaciemu poriadku obecného zastupiteľstva obce Okoličná na 
Ostrove“, v ktorom ako uviedla sú už zapracované aj pripomienky pani hlavnej kontrolórky. 
Následne predložený návrh prítomným prečítala. K predloženému návrhu sa vyjadrila pani 
hlavná kontrolórka. Zdôraznila, že sa nemala možnosť s návrhom oboznámiť. Uviedla, že 
zmena rokovacieho poriadku je potrebná z dôvodu novelizácie zákona o obecnom zriadení, že 
návrhy, ktoré predložila skupina poslancov sa týkajú záležitostí, ktoré môžu upravovať poslanci 
vo vlastnej kompetencii a tieto zmeny podľa jej názoru neovplyvňujú časti, ktoré upravuje 
zákon. Pani hlavná kontrolórka zdôraznila, že rokovací poriadok je v  kompetencii obecného 
zastupiteľstva. 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 46/2019. 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               7 (Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, Bc. Zoltán  
Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita Nagyová, 
Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         1 (Eva Bohosová)                                    
                                   zdržal/a sa:   1 (Štefan Antala) 

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 47/2019  nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)            

proti:         1 (Eva Bohosová)                                    
                                   zdržal/a sa:   0 

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 

Zásady hospodárenia s majetkom obce Okoličná na Ostrove 
Návrh zásad hospodárenia bol zaslaný poslancom obecného zastupiteľstva a hlavnej 
kontrolórke obce spolu s pozvánkou. Pani hlavná kontrolórka svoje pripomienky k materiálu 
zaslala emailom všetkým poslancom, pani poslankyňa Csernyánszka predložila „Návrh 
skupiny poslancov k Zásadám hospodárenia s majetkom obce Okoličná na Ostrove“, v ktorom 
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ako uviedla sú už zapracované aj pripomienky pani hlavnej kontrolórky. Následne predložený 
návrh prítomným prečítala.  
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 48/2019. 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)            

proti:         0 
                                   zdržal/a sa:   1 (Eva Bohosová)                                    

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 49/2019  nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

za:               8 (Štefan Antala, Monika Csernyánszka, Andrej Farkas, 
Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita 
Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)         

proti:         0                                    
                                   zdržal/a sa:   1 (Eva Bohosová) 

neprítomní pri hlasovaní:     0  
 
Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov v Základnej škole s materskou školou Jánosa Hetényiho s vyučovacím jazykom 
maďarským – Hetényi János Alapiskola és Óvoda v Okoličnej na Ostrove – Ekel, v školskom 
klube a v zariadení školského stravovania 
Poslancom obecného zastupiteľstva a hlavnej kontrolórke obce bol po zverejnení návrhu VZN 
č. 1/2019 zaslaný  link na webovú stránku, kde bol návrh zverejnený. Následne spolu 
s pozvánkou bol zaslaný návrh VZN č. 1/2019. 
Pani starostka otvorila diskusiu a spýtala sa poslancov či sa s návrhom VZN oboznámili a či 
k návrhu majú pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy. 
V rámci diskusie sa pani poslankyňa Nagyová opýtala, ako toto VZN ovplyvní rozpočet obce. 
Pani starostka uviedla, že v tomto všeobecne záväznom nariadení sa upravuje výška príspevku 
od rodičov za MŠ, ŠK a ZŠS pričom výška príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole 
a v školskom klube detí v zriaďovateľskej pôsobnosti obce je upravená iným VZN. Vedúca 
úradu informovala prítomných, že v prílohe 2 VZN č. 1/2019 budú aktualizované kontaktné 
údaje pre odhlasovanie stravníkov.  
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 50/2019. 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

  
za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
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Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0 
 
Následne sa uzniesli na VZN č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v Základnej škole s materskou školou Jánosa Hetényiho s vyučovacím jazykom maďarským – 
Hetényi János Alapiskola és Óvoda v Okoličnej na Ostrove – Ekel, v školskom klube a v 
zariadení školského stravovania. 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

  
za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0 
 
Nákup traktorovej vlečky a priekopového mulčovača za traktor 
Pani starostka informovala poslancov, že vlečka za traktor, ktorú obec používa má 30 rokov, 
bola viackrát zváraná a opravovaná. Podľa odborníkov oprava nie je efektívna a preto je 
potrebné obstarať novú vlečku. Informovala aj o tom, že od občanov v hojnom počte 
prichádzajú požiadavky na úpravu okrajov ciest a chodníkov, ktoré sú z dôvodu rozrastených 
kríkov ťažko, resp. vôbec neprechodné. Na tento problém sa sťažuje vodič autobusu, smetiari 
aj poľnohospodári. Pani starostka uviedla, že nákupom mulčovača, ktorý vie strihať aj zvislé 
plochy by obec tento problém  vedela riešiť vo vlastnej réžii. 
V rámci diskusie sa pán poslanec Farkas opýtal, z čoho by chcela obec nákup týchto strojov 
financovať. Pani starostka uviedla, že na kapitálové výdavky je možné použiť prostriedky 
rezervného fondu. Poslanci sa zhodli, že najdôležitejšie je obstaranie vlečky. V prípade 
mulčovača odporučili urobiť prepočet, koľko by zaplatila obec, keby zrez konárov zabezpečila 
dodávateľsky.  
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 51/2019 body A/ a B/. 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

  
za:               8 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, Anita Nagyová, 
Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   1 (MVDr. Ferdinand Kulcsár) 

neprítomní pri hlasovaní:     0 
Dodatočne hlasovali o bode C/ uznesenia č. 51/2019 

Výsledky hlasovania:                          
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prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

  
za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0 
 
Spôsob predaja a podmienky predaja nehnuteľnosti parc. č. 877/119 záhrady o výmere 177 
m2 

Materiál bol poslancom zaslaný spolu s pozvánkou. Pani starostka upresnila, že o nákup 
pozemku prejavila záujem pani Alžbeta Ádámová, ktorá tento pozemok aj v súčasnosti používa. 
Uviedla, že obecné zastupiteľstvo musí postupovať v súlade so zákonom. Z dôvodu, že 
pozemok hraničí aj s pozemkami iných majiteľov, nie je možné použiť § 9a ods.  1 písm. c) 
zákona č. 138/1991 o majetku obcí. Ak rozhodnú, že tento pozemok je prebytočný majetok 
obce, tak musia stanoviť vyvolávaciu cenu pozemku. V rámci diskusie sa poslanci zhodli na 
prebytočnosti tohto pozemku a zhodli sa na vyvolávacej cene vo výške ceny doteraz obvyklej 
2,- Eur/m2. 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 52/2019. 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

  
za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0 
 
Prejednanie žiadosti Lucie Mezeyovej – spôsob nakladania s nehnuteľným majetkom obce – 
rodinný dom, súp. č. 59 
Poslancom obecného zastupiteľstva boli zaslané dva varianty – prenájom alebo predaj 
nehnuteľnosti spolu s pozvánkou.  
Pani starostka informovala prítomných, že nakladanie s majetkom obce je v kompetencii 
obecného zastupiteľstva, môžu majetok ponechať vo vlastníctve obce, prenajať, alebo predať. 
Na OcÚ bola doručená žiadosť Lucie Mezeyovej, ktorú prítomným prečítala, v ktorej prejavila 
záujem o prenájom rodinného domu so súp. č. 59, zároveň uviedla spôsob využitia a podmienky 
prípadnej rekonštrukcie. Zároveň pani starostka pripomenula, že aj v tomto prípade je potrebné 
dodržať zákonný postup pri nakladaní s majetkom obce. 
V rámci diskusie sa pán poslanec Kucsora vyjadril, že podľa jeho názoru rodinný dom v tomto 
stave nie je vhodný na bývanie. Tento jeho názor zdieľali aj ostatní poslanci a navrhli predaj 
rodinného domu. 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 53/2019. 

Výsledky hlasovania:                          
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prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

  
za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0 
 
Informácie starostky 
Pani starostka informovala prítomných, že 19. 10. 2019 od 11:00 hod. sa uskutočnia Hetényiho 
dni v rámci ktorých bude od 13:00 hod. Deň dôchodcov. V tento deň si môžu pozrieť aj 
pamätnú výstavu pri príležitosti 70. výročia Csemadoku. Na Hetényiho dni budú pozvaní aj 
starostovia partnerských obcí. 
V ďalšom pani starostka informovala prítomných o potrebe rozšírenia obecného vodovodu na 
ulici Piri.  
Na záver informovala prítomných, že prebieha aktualizácia webovej stránky obce. Po spustení 
novej stránky, táto bude lepšie viditeľná aj v mobilných aplikáciách. 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 54/2019  nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

  
za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0 
 
Rozšírenie webovej stránky obce 
Pani starostka odovzdala slovo pani poslankyni Nagyovej, ktorá navrhla doplnenie tohto bodu 
do programu rokovania. Pani poslankyňa Nagyová uviedla, že veľa obyvateľov odchádza 
z obce za prácou a preto nepočujú hlásenia obecného rozhlasu. Navrhuje rozšíriť webovú 
stránku obce o hlásenia obecného rozhlasu, kde by si obyvatelia mohli aj dodatočne prečítať, 
o čom sa informovalo v obci počas ich neprítomnosti.  
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 55/2019  nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

  
za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand 
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Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar 
Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     0 
 
Záver 
Pani starostka poďakovala prítomným  za účasť a ukončila zasadnutie OZ o 20:43 hod.. 

 
 
 

Zapísala: Ing. Adriana Tóthová                                ...................V. R. ....................... 

                         

 

 

 

.................V. R. ....................  

      Ing. Iveta Feketeová 
            starosta obce 

 

Overovatelia:  

 

Vidor Olláry       ........................................ 

 

Mgr. Tivadar Török                   ........................................ 


